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СЬОМА  СЕСІЯ 

СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 

 

ПРОТОКОЛ 

 

від  20 травня   2016  року                                                                                                     № 7 

 

смт Петрове 

 

Голова районної ради: 

Сакара Тамара Вікторівна 

Добрий день шановні депутати та запрошені! 

  

До районної ради сьомого скликання обрано 26 депутатів. Сьогодні, на сьому  сесію 

районної ради прибуло 20 депутатів. Відсутніх - 6, з них:  хворих  – 2, у відряджені -2, з 

невідомих причин - 2.  На сесію запрошено: 

- депутатів районної ради,  

- голову Петрівської районної державної адміністрації, 

- начальників управлінь, відділів Петрівської районної державної адміністрації,  

- прокурора Петрівського відділу Олександрійської місцевої прокуратури, 

- начальника Петрівського відділення поліції  Долинського відділу поліції ГУНП  

України в Кіровоградської області,  

- керівників територіальних органів, управлінь розташованих на території району,  

- сільських, селищних голів, 

- головного редактора комунального підприємства «Редакція районної газети та 

радіомовлення Петрівського району»,  

- виконуючого обов’язки головного редактора комунального закладу «Редакція 

Петрівського районного радіомовлення», 

- виконавчий апарат районної ради.  

 

 

Шановні депутати та запрошені! 

 

 Дозвольте  сьому   сесію районної ради сьомого скликання оголосити відкритою. 

 
 

 

Звучить Гімн України. 

  

 

 

mailto:petrayrada@pt.kw.ukrtel.net


Голова районної ради: 

 Шановні депутати! Відповідно до Регламенту районної ради сьомого скликання для 

ведення протоколу нам необхідно обрати секретаря сесії. Які будуть пропозиції?  Слово 

надається депутату районної ради сьомого скликання Галуган Катерині Миколаївні. 

Галуган К. М.:   

 Вношу пропозицію обрати секретарем  сьомої  сесії депутата районної ради сьомого 

скликання Панету Тетяну Григорівну. 

Голова районної ради: 

 Надійшла пропозиція обрати секретарем сьомої  сесії депутата районної ради Панету 

Тетяну Григорівну. 

 Хто за те, щоб секретарем сесії обрати депутата районної ради Панету Тетяну 

Григорівну, прошу голосувати картками: «за» – зеленого  кольору, «проти» – червоного 

кольору,  «утримався» – блакитного  кольору. 

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

Таким чином секретарем сьомої  сесії обрано депутата районної ради Панету Тетяну 

Григорівну. Прошу Вас зайняти робоче місце в президії. 

Переходимо до розгляду порядку денного що пропонується на розгляд сесії: 

1. Про заслуховування інформації Олександрійської місцевої прокуратури про стан 

законності, боротьби із злочинністю, охорони громадського порядку та результати діяльності 

на території Петрівського району за 2015 рік. 

Питання вноситься головою районної ради 

Інформує: заступник керівника Олександрійської 

місцевої прокуратури - 

     Клюкін Антон Павлович. 

2. Про звіт про виконання районної  програми  розвитку житлового будівництва та 

забезпеченості містобудівною документацією Петрівського району на 2012-2015 роки.  

3. Про затвердження районної програми розвитку житлового будівництва та 

забезпеченості містобудівною документацією Петрівського району на 2016-2020 роки. 

 4. Про звіт про виконання районної  програми підтримки індивідуального житлового 

будівництва  на селі «Власний дім» Петрівського  району  на 2011-2015 роки.   

5. Про затвердження районної програми підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі «Власний дім» Петрівського району на 2016-2020 роки. 

6.  Про внесення змін та доповнень до бюджетної програми районного фонду охорони 

навколишнього природного середовища на 2016 рік.  

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації  

  Інформує: начальник відділу містобудування, 

архітектури та житлово-комунального господарства 

Петрівської районної державної адміністрації – 

Заєць Світлана Вікторівна. 

7. Про комплексну Програму розширення інформаційного простору Петрівського 

району на 2016-2020 роки. 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації  

Інформує: виконуючий обов’язки головного 

редактора комунального закладу «Редакція 

Петрівського районного радіомовлення» Дога 

Олександр Володимирович. 



8. Про внесення змін та доповнень до програми економічного і соціального розвитку 

Петрівського  району на 2016 рік. 

9. Про надання дозволу на укладення договору оренди частини нежитлового 

приміщення з фізичною особою - підприємцем Юрченком Г.Г. 

10. Про надання дозволу на укладення договору оренди частини нежитлового 

приміщення з фізичною особою - підприємцем Яновським М.М. 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації 

 Інформує: начальник відділу економічного 

розвитку, торгівлі та інфраструктури Петрівської 

районної державної адміністрації – Горбанець 

Геннадій Миколайович 

11. Про внесення змін та доповнень до районної програми підготовки медичних 

працівників та поліпшення їх соціального захисту на 2012- 2016 роки. 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації  

Інформує: головний лікар Петрівської 

центральноїрайонної лікарні – Яновський Микола 

Миколайович 

12. Про звіт головного лікаря Петрівської центральної районної лікарні  по виконанню 

функціональних обов’язків, фінансово-господарську діяльність, збереження та ефективне 

використання майна  за 2015 рік.  

Питання вноситься головою Петрівської районної 

ради 

Інформує: головний лікар Петрівської центральної 

районної лікарні – Яновський Микола 

Миколайович 

13. Про затвердження Статуту комунального закладу «Петрівська центральна районна 

лікарня». 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації  

Інформує: головний лікар Петрівської центральної 

районної лікарні – Яновський Микола 

Миколайович 

 14. Про звіт головного лікаря комунального закладу «Петрівський районний центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Петрівської районної ради по виконанню 

функціональних обов’язків, фінансово-господарську діяльність, збереження та ефективне 

використання майна за 2015 рік. 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

ради 

Інформує: головний лікар комунального закладу 

«Петрівський районний центр первинної медико-

санітарної допомоги» Петрівської районної ради 

Кім Геннадій Петрович 

 15. Про звіт головного редактора комунального підприємства «Редакція районної 

газети та радіомовлення Петрівського району» по виконанню функціональних обов’язків, 

фінансово-господарську діяльність, ефективне використання майна, за 2015 рік. 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

ради 

 



Інформує: головний редактор КП «Редакція 

районної газети та радіомовлення Петрівського 

району» - Кіфенко Володимир Андрійович 

 16. Про звіт начальника Петрівського комбінату  комунальних підприємств по 

виконанню функціональних обов’язків, фінансово-господарську діяльність, ефективне 

використання майна, за 2015 рік. 

Питання вноситься головою районної ради 

Інформує: начальник Петрівського комбінату 

комунальних підприємств- 

Колісник Володимир Андрійович 

17. Про внесення змін до районної програми соціального захисту малозабезпечених 

верств населення Петрівського району на 2016 рік.  

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації 

 Інформує: заступник начальника управління 

соціального захисту населення Петрівської 

районної державної адміністрації –  

 Попіль Світлана Володимирівна 

18. Про районну программу «Аналітично-інформаційна система «Місцеві бюджети» 

на 2016-2017 роки. 

19. Про внесення змін та доповнень до рішення районної ради від 25 грудня 2015 року 

№12 «Про районний бюджет на 2016 рік». 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації 

 Інформує: начальник фінансового управління  

 Овдій Галина Тарапонівна 

20. Про внесення змін до додатку 4  рішення Петрівської районної ради від 26 вересня  

2014 року № 554 «Про затвердження переліку об’єктів (майна) спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ Петрівського району Кіровоградської області». 

 21. Про створення комісії з обстеження стану жилого (житлового) будинку 

розташованого за адресою: смт Петрове, вул. Кірова, 38. 

 22. Про затвердження Положення про порядок зняття з балансу комунальних 

підприємств житлових будинків, у яких приватизоване або викуплене житло та передачу їх у 

власність громадянам, юридичним особам та Положення про порядок передачі житлового 

комплексу або його частини з балансу комунальних підприємств на баланс об'єднання 

співвласників багатоквартирного будинку або іншої юридичної особи. 

Питання вноситься головою Петрівської районної         

ради 

  Інформує: заступник голови районної ради –  

     Іванова Антоніна Анатоліївна 

23. Про прийняття будівлі Луганської ЗШ І-ІІІ ступенів до спільної власності 

територіальної громади сіл, селищ Петрівського району. 

Питання вноситься головою Петрівської районної 

державної адміністрації 

Інформує:начальник відділу освіти районної 

державної адміністрації – Москалець Григорій 

Леонідович 

24. Про затвердження технічної документації по нормативній грошовій оцінці 

земельних ділянок наданих в оренду МПП «Вибір». 

 25. Про затвердження технічної документації по нормативній грошовій оцінці 

земельної ділянки, яка запроектована для продажу прав оренди на земельних торгах у формі 

аукціону на території Зеленської сільської ради. 



Питання вноситься головою Петрівської 

районної ради 

Інформує: голова постійної комісії районної 

ради з питань агропромислового комплексу, 

екологічної безпеки, раціонального 

використання місцевих природних ресурсів, 

благоустрою, розвитку населених пунктів, 

житлово-комунальногогосподарства, 

транспорту і зв’язку – Давидовський Андрій 

Миколайович. 

26. Різне. 

 

Ставлю порядок денний сьомої сесії районної ради сьомого скликання на голосування 

за основу. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

Голова районної ради:  
 В кого будуть  зміни  чи доповнення до порядку денного? Немає. 

 Ставлю порядок денний сьомої сесії районної ради сьомого скликання на голосування  

в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

Голова районної ради: 

Відповідно до Регламенту районної ради сьомого скликання вносяться такі пропозиції 

щодо ведення сесії:   

- засідання провести  з 10.00 до 13.00 години без перерви;  

- для доповіді надається до 30 хвилин, для інформації - до 10 хвилин,        виступів – 

до 7 хвилин (додатково 1 хвилина).   

 На випадок більш швидкого розгляду питань порядку денного, сесію закінчити раніше 

зазначеного часу. 
 Хто за такий регламент сьомої сесії? Прошу голосувати. 

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

Голова районної ради: 

Шановні депутати! Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Слово, по першому  питанню черги денної, надається заступнику керівника 

Олександрійської місцевої прокуратури Клюкіну Антону Павловичу.  

Прошу, Антоне Павловичу, інформуйте по питанню «Про заслуховування інформації 

начальника Петрівського відділення поліції Долинського відділу Поліції ГУНП  України в 

Кіровоградській області про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони 

громадського порядку та результати діяльності на території Петрівського району за          

2015 рік». 

 



Клюкін А. П.: 

(Проінформував депутатів та присутніх на сесії районної ради  про стан законності, 

боротьби із злочинністю, охорони громадського порядку та результатами діяльності на 

території Петрівського району за 2015 рік). 

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Антона Павловича? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Питання обговорено на  засіданні 

галузевої  постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради  з даного питання за основу. Пропоную, за рекомендацією  галузевої постійної 

комісії, проект рішення з даного питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть   зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 91   (додається). 

Голова районної ради: 
Слово, по наступних  питаннях черги денної, надається Заєць Світлані Вікторівні –

начальнику відділу містобудування, архітектури та житлово-комунального господарства 

Петрівської районної державної адміністрації. 

Прошу, Світлано Вікторівно, інформуйте по питанню «Про звіт про виконання 

районної  програми  розвитку житлового будівництва та забезпеченості містобудівною 

документацією Петрівського району на 2012-2015 роки».  

Заєць С. В.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради зі звітом про виконання 

районної програми розвитку житлового будівництва та забезпеченості містобудівною 

документацією Петрівського району на 2012-2015 роки).  

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Світлани Вікторівни? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Звіт  програми обговорено на  

засіданні галузевої  постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект 

рішення районної ради  з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією  галузевої постійної комісії районної ради, проект 

рішення з даного питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть  ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 92   (додається). 



Голова районної ради: 
Наступне  питання  «Про затвердження районної програми розвитку житлового 

будівництва та забезпеченості містобудівною документацією Петрівського району на 2016-

2020 роки». 

 Прошу, Світлано Вікторівно, інформуйте по даному питанню.  

Заєць С. В.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із районною програмою 

розвитку житлового будівництва та забезпеченості містобудівною документацією 

Петрівського району на 2016-2020 роки).  

Голова районної ради: 
 Які у депутатів будуть запитання до Світлани Вікторівни? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Програму обговорено на  засіданні 

галузевої  постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради  з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією  галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть  ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 93   (додається). 

 

Голова районної ради: 
 Наступне  питання  «Про звіт про виконання районної  програми підтримки 

індивідуального житлового будівництва  на селі «Власний дім» Петрівського  району  на 

2011-2015 роки». 

 Прошу, Світлано Вікторівно, інформуйте по даному питанню.  

Заєць С. В.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із звітом про виконання 

районної  програми підтримки індивідуального житлового будівництва  на селі «Власний 

дім» Петрівського  району  на 2011-2015 роки).  

Голова районної ради:  
 Які  будуть запитання до Світлани Вікторівни? 

Будь ласка, депутат Стець Віктор Григорович. 

Стець В. Г.: 

 Як можна визнати виконання програми задовільно, коли не виконано жодного пункту 

даної програми. 

Заєць С. В.:  

 Програми приймалася для отримання пільгових кредитів індивідуальними 

забудовниками. До нас зверталося декілька забудовників, ми надавали ім інформацію щодо 

підготовки пакету документів та звернення з ними до обласного фонду. Обласний фонд їм 

відмовив з приводу неповного пакету документів, Забудовників не влаштовували умови 

пільгового кредитування. 

 

 



Голова районної ради:  
 Які  ще будуть запитання до Світлани Вікторівни? 

Будь ласка, депутат Тритяк Наталія Миколаївна. 

Тритяк Н. М.: 

 В мене не запитання, а виступ. Я вважаю, що програма така була необхідна для 

району і все, що залежало від виконавців даної програми, зроблено. Те, що обласний фонд 

відмовив забудовникам у наданні пільгових кредитів, це не вина виконавця даної програми. 

Прошу депутатів підтримати проект рішення. 

Голова районної ради:  
 Які  ще будуть запитання до Світлани Вікторівни? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано.  Звіт програми обговорено на  

засіданні галузевої  постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект 

рішення районної ради  з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією  галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?  

Будь ласка, депутат Стець Віктор Григорович. 

Стець В. Г.: 

 Пропоную пункт 2 виключити з проекту рішення. 

Голова районної ради:  
 Ставлю пропозицію Віктора Григоровича на голосування. Прошу голосувати. 

Результати голосування: 

«за» - 4, 

«проти» - 15, 

«утримались» - 1. 

 Пропозиція не приймається. 

 У кого будуть  ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 15, 

«проти» - 4, 

«утримались» - 1. 

Прийнято рішення районної ради № 94  (додається). 

 

Голова районної ради: 
Наступне  питання  «Про затвердження районної програми підтримки індивідуального 

житлового будівництва на селі «Власний дім» Петрівського району на 2016-2020 роки». 

 Прошу, Світлано Вікторівно, інформуйте по даному питанню.  

Заєць С. В.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із районною програмою 

підтримки індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім» Петрівського 

району на 2016-2020 роки).  

Голова районної ради: 
 Які у депутатів будуть запитання до Світлани Вікторівни? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Програму обговорено на  засіданні 

галузевої  постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради  з даного питання за основу.  



Пропоную, за рекомендацією  галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть  ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 95   (додається). 

 

Голова районної ради: 
Наступне  питання  «Про внесення змін та доповнень до бюджетної програми 

районного фонду охорони навколишнього природного середовища на 2016 рік». 

 Прошу, Світлано Вікторівно, інформуйте по даному питанню.  

Заєць С. В.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із змінами до бюджетної 

програми районного фонду охорони навколишнього природного середовища на 2016 рік).  

Голова районної ради: 
 Які у депутатів будуть запитання до Світлани Вікторівни? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Програму обговорено на  засіданні 

галузевої  постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради  з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією  галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

У кого будуть  ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? 

Будь ласка, депутат Ющенко Віктор Миколайович, Вам слово. 

Ющенко В. М.: 

 Вношу пропозицію додатково виділити кошти в сумі 20 тис. грн. на ремонт покрівлі 

Іскрівської амбулаторії. Прошу підтримати. 

Голова районної ради:  
 Ставлю пропозицію Віктора Миколайовича  на голосування. Прошу голосувати. 

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть  ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?  

 Будь ласка, Заєць Світлана Вікторівна. 

Заєць С. В.:  
В період між датою проведення засідання постійної комісії та сесією районної ради 

відбулася сесія Петрівської селищної ради, де прийнято рішення про виділення 20 тис. грн. 

на виконання природоохороних заходів із заліснення. Пропоную включити до програми ці 



зміни та врахувати дану пропозицію. Прошу підтримати. 

Голова районної ради:  
 Ставлю пропозицію Світлани Вікторівни  на голосування. Прошу голосувати. 

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

У кого будуть  ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 96   (додається). 

 

Голова районної ради: 
 Слово по наступному  питанню   черги денної, надається Догі Олександру 

Володимировичу – виконуючому обов’язки головного редактора комунального закладу 

«Редакція Петрівського районного радіомовлення». 

Прошу, Олександре Володимировичу, інформуйте по питанню «Про комплексну 

Програму розширення інформаційного простору Петрівського району на 2016-2020 роки». 

Дога О. В.:   

(Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради із програмою розширення 

інформаційного простору Петрівського району на 2016-2020 роки).  

Голова районної ради: 

 Які у депутатів будуть запитання до Олександра Володимировича? 

 Будь ласка, депутат Тритяк Наталія Миколаївна. 

Тритяк Н.М. 

 Яка сума коштів витрачена на роботу ефірного радіомовлення? 

Дога О. В.:   

 170 тис. грн. 

Голова районної ради: 
 Які у депутатів ще будуть запитання до Олександра Володимировича? 

 Будь ласка, депутат Граданович Юрій Вікторович, Вам слово. 

Граданович Ю. В.: 

 Якщо комунальний заклад не взмозі заробляти собі кошти, а лише надіється на 

програму, яку пропонує прийняти депутатам, то навіщо нам потрібний такий комунальний 

заклад. Назвіть, будь ласка, на якій частоті працює ефірне радіомовлення і хто слухає ваше 

радіо? 

Дога О. В.: 
 Певна слухацька аудиторія сформувалася, ми виходимо в ефір на частоті 105,5 в 

окремий час. Про це повідомлялося на шпальтах газети «Трудова слава». 

Голова районної ради: 

 Які у депутатів ще будуть запитання до Олександра Володимировича? 

 Будь ласка, депутат Тритяк Наталія Миколаївна. 

Тритяк Н.М. 

 Скільки чоловік працюючих у закладі і який річний бюджет? 

Дога О. В.:   

 Це, ще поки, не затверджено. 

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Олександра Володимировича? Немає.  



Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 19, 

«проти» - 0, 

«утримались» -1. 

Приймається. 

Голова районної ради: 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Я пропоную включити до рішення наступний пункт:  

 - заслухати інформацію про хід виконання програми на сесії районної ради у жовтні 

місяці 2016 року. Прошу підтримати. 

Ставлю цю пропозицію на голосування. 

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

 У кого будуть ще  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? 

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 19, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 1. 

Прийнято рішення районної ради № 97 (додається). 

 

Голова районної ради: 
 Слово по наступних  питаннях   черги денної надається Горбанцю Геннадію 

Миколайовичу – начальнику відділу економічного розвитку, торгівлі та інфраструктури 

Петрівської районної державної адміністрації. 

 Прошу, Геннадіє Миколайовичу, інформуйте по питанню «Про внесення змін та 

доповнень до  Програми економічного і соціального розвитку Петрівського району на      

2016 рік». 

Горбанець Г. М.:   

(Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради із змінами та доповненнями 

до  Програми економічного і соціального розвитку Петрівського району на  2016-05-26 рік).  

Голова районної ради: 

 Які у депутатів будуть запитання до Геннадія Миколайовича? 

 Будь ласка, Тритяк Наталія Миколаївна. 

Тритяк Н.М. 

 Який відсоток виконання програми на сьогоднішній день? 

Горбанець Г. М.:  

 Який відсоток виконання програми на сьогоднішній день, сказати не можу, але 

програма виконується, проводиться робота по освітленню, по ремонту освітніх закладів та 

лікарні, розпочато ремонт доріг. 

Голова районної ради: 

 Які у депутатів ще будуть запитання до Геннадія Миколайовича? 

 Будь ласка, Дуля Іван Анатолійович. 



Дуля І. А.: 

 Чому ремонт дороги по сполученню м. Кривий Ріг та смт Петрове розпочався від 

границі Дніпропетровської області, а не навпаки? 

Голова районної ради: 

 В сесійній залі знаходиться начальник райавтодору Дементьєв Ігор Геннадійович, 

прошу надати відповідь на дане запитання. 

Дементьєв І. Г.: 

 Такий порядок. 

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Геннадія Миколайовича? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

Голова районної ради: 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 98 (додається). 

 

Голова районної ради: 
Наступне  питання  «Про надання дозволу на укладення договору оренди частини 

нежитлового приміщення з фізичною особою - підприємцем Юрченком Г.Г.». 

 Прошу, Геннадіє Миколайовичу, інформуйте по даному питанню.  

Горбанець Г. М.:   

(Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради з проектом рішенням щодо 

надання дозволу на укладення договору оренди частини нежитлового приміщення з 

фізичною особою - підприємцем Юрченком Г.Г. ).  

Голова районної ради: 

Які у депутатів ще будуть запитання до Геннадія Миколайовича? 

Будь ласка, депутат Лукашов Олександр Сергійович. 

Лукашов О. С.: 

 Я заявляю про конфлікт інтересів з даного питання і тому участі в голосуванні брати 

не буду. 

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Геннадія Миколайовича? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

 



Результати голосування: 

«за» - 18, 

«проти» - 0, 

«утримались» -1. 

Участі в голосуванні не приймали -1. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 18, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 1. 

Участі в голосуванні не приймали -1. 

Прийнято рішення районної ради № 99 (додається). 

 

Голова районної ради: 
Наступне  питання  «Про надання дозволу на укладення договору оренди частини 

нежитлового приміщення з фізичною особою - підприємцем Яновським М. М.». 

 Прошу, Геннадіє Миколайовичу, інформуйте по даному питанню.  

Горбанець Г. М.:   

(Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради з проектом рішенням щодо 

надання дозволу на укладення договору оренди частини нежитлового приміщення з 

фізичною особою – підприємцем Яновським М. М ).  

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Геннадія Миколайовича? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

Голова районної ради: 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 100 (додається). 

 

Голова районної ради: 
Слово, по наступних  питаннях черги денної, надається Яновському Миколі 

Миколайовичу – головному лікарю Петрівської центральної районної  лікарні.  

Прошу, Миколо Миколайовичу, інформуйте по питанню «Про внесення змін та 

доповнень до районної програми підготовки медичних працівників та поліпшення їх 

соціального захисту на 2012- 2016 роки».  



Яновський М. М.:  
(Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради із  змінами  та 

доповненнями до районної програми підготовки медичних працівників та поліпшення їх 

соціального захисту на 2012- 2016 роки).  

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Миколи Миколайовича?  

 Будь ласка,  депутат Когут людмила Леонідівна. 

Когут Л. Л.: 

 Чи багато медпрацівників  нашої лікарні без житла? 

Яновський М. М.:  
Вісім працівників не забезпечені житлом. 

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Миколи Миколайовича? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Зміни до програми  обговорено на  

засіданні галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект 

рішення районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 101 (додається). 

 

Голова районної ради: 
 Наступне  питання черги денної «Про звіт головного лікаря Петрівської центральної 

районної лікарні  по виконанню функціональних обов’язків, фінансово-господарську 

діяльність, збереження та ефективне використання майна  за 2015 рік». 

Прошу,  Миколо Миколайовичу, інформуйте по даному питанню. 

Яновський М. М.:  

 (Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради зі  своїм звітом  щодо 

виконання функціональних обов’язків, фінансово-господарську діяльність, збереження та 

ефективне використання майна  за  2015 рік).  

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Миколи Миколайовича?  

 Будь ласка,  депутат Стець Віктор Григорович, Вам слово. 

Стець В. Г.: 

 Чи втілюєте в життя Ви медичну реформу.? 

Яновський М. М.:  
Медицина, в цілому в державі, знаходиться в критичному стані, але ми в 

Петрівському районі намагаємося утримувати її у задовільному стані. 

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Миколи Миколайовича?  

 Будь ласка,  депутат Компанієць Олександр Миколайович, Вам слово. 



Компанієць О. М: 

 Гуманітарна допомога, що надійшла до Петрівської ЦРЛ, це кошти чи обладнання? 

Яновський М. М.:  
Це меблі і обладнання. 

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Миколи Миколайовича? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Звіт  обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 102 (додається). 

 

Голова районної ради: 
Наступне  питання черги денної «Про затвердження Статуту комунального закладу 

«Петрівська центральна районна лікарня». 

Прошу,  Миколо Миколайовичу, інформуйте по даному питанню. 

Яновський М. М.:  

 (Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради із Статутом комунального 

закладу «Петрівська центральна районна лікарня».).  

Голова районної ради: 
Які у депутатів  будуть запитання до Миколи Миколайовича? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його  обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 103 (додається). 



Голова районної ради: 
Слово, по наступному  питанню черги денної, надається Кіму Геннадію Петровичу – 

головному лікарю комунального закладу «Петрівський районний центр первинної медико-

санітарної допомоги» Петрівської районної ради .  

 Прошу, Геннадіє Петровичу, інформуйте по питанню «Про звіт головного лікаря 

комунального закладу «Петрівський районний центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Петрівської районної ради по виконанню функціональних обов’язків, фінансово-

господарську діяльність, збереження та ефективне використання майна за 2015 рік».  

Кім Г. П.: 

 (Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради зі своїм  звітом щодо 

виконання функціональних обов’язків, фінансово-господарську діяльність, збереження та 

ефективне використання майна за 2015 рік).  

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Геннадія Петровича?  

 Будь ласка,  депутат Стець Віктор Григорович, Вам слово. 

Стець В. Г.: 

 Чи забезпечений КЗ ПРЦПМСД вакциною від укусів кліщів, комарів, змій.? 

Кім Г. П.:  
Не забезпечений. Зараз цієї вакцини немає по всій державі, тому що не проведено 

тендер по закупівлі. 

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Геннадія Петровича? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Звіт  обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 104 (додається). 

 

Голова районної ради: 
Слово, по наступному  питанню черги денної, надається Кіфенку Володимиру 

Андрійовичу – головному редактору комунального підприємства «Редакція районної газети 

та радіомовлення Петрівського району».  

 Прошу, Володимире Андрійовичу, інформуйте по питанню «Про звіт головного 

редактора комунального підприємства «Редакція районної газети та радіомовлення 

Петрівського району» по виконанню функціональних обов’язків, фінансово-господарську 

діяльність, ефективне використання майна, за 2015 рік».  

 

 

 



Кіфенко В. А.: 

 (Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради зі воїм   звітом по 

виконанню функціональних обов’язків, фінансово-господарську діяльність, ефективне 

використання майна, за 2015 рік).  

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Володимира Андрійовича? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Звіт  обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 105 (додається). 

 

Голова районної ради: 
Слово, по наступному  питанню черги денної, надається Коліснику Володимиру 

Андрійовичу – начальник Петрівського комбінату  комунальних підприємств.  

 Прошу, Володимире Андрійовичу, інформуйте по питанню «Про звіт начальника 

Петрівського комбінату  комунальних підприємств по виконанню функціональних 

обов’язків, фінансово-господарську діяльність, ефективне використання майна, за 2015 рік».  

Колісник В. А.: 

 (Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради із  звітом по виконанню 

функціональних обов’язків, фінансово-господарську діяльність, ефективне використання 

майна, за 2015 рік). 

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Володимира Андрійовича?  

 Будь ласка,  депутат Свириденко Олег Вікторович. 

Свириденко О. В.: 

 Чи проводилось захоронення твердих побутових відходів на смітєзвалищі в              

смт Балахівка? 

Колісник В. А.:  
 Так, бульдозер нашого підприємства в минулому році провів роботи по захороненню 

твердих побутових відходів на сміттєзвалищі в смт  Балахівка.  

Голова районної ради: 
Які у депутатів ще будуть запитання до Володимира Андрійовича? Немає. 

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Звіт  обговорено на  засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

 



Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» -0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 106 (додається). 

 

Голова районної ради:  
Слово, по наступному    питанню черги денної, надається Попіль Світлані 

Володимирівні – заступнику начальника управління соціального захисту населення 

Петрівської районної державної адміністрації. 

Прошу, Світлано Володимирівно, інформуйте по питанню «Про внесення змін до 

районної програми соціального захисту малозабезпечених верств населення Петрівського 

району на 2016 рік».  

ПопільС. В.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із змінами до районної 

програми соціального захисту малозабезпечених верств населення Петрівського району на 

2016 рік).  

Голова районної ради 
 Які у депутатів будуть запитання до Світлани Володимирівни? 

 Будь ласка,  депутат Когут Людмила Леонідівна. 

Когут Л. Л.: 

 Якій кількості людей надана фінансова допомога на лікування в цьому році? 

Попіль С. В.: 

 В цьму році ще не надавалась фінансова допомога на лікування, сьогодні вносимо 

зміни до програми, передбачаємо на ці цілі кошти і в подальшому будемо вирішувати дані 

проблеми. 

Голова районної ради 
Які у депутатів ще будуть запитання до Світлани Володимирівни? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Зміни до програми  обговорено на 

засіданні  галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект 

рішення районної ради з даного питання за основу. Пропоную, за рекомендацією галузевої 

постійної комісії, проект рішення з даного питання прийняти за основу. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради №  107    (додається).  



Голова районної ради:  
Слово, по наступних   питаннях черги денної, надається Овдій Галині Тарапонівні –

начальнику фінансового управління Петрівської районної державної адміністрації. 

Прошу, Галино Тарапонівно, інформуйте по питанню «Про районну програму 

«Аналітично-інформаційна система «Місцеві бюджети» на 2016-2017 роки».  

Овдій Г. Т.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із районною програмою 

«Аналітично-інформаційна система «Місцеві бюджети» на 2016-2017 роки).  

Голова районної ради 
 Які у депутатів будуть запитання до Галини Тарапонівни? 

Будь ласка, депутат Тритяк Наталія Миколаївна, Вам слово. 

Тритяк Н. М.: 

 22 тис. грн. це кошти на виконання програми на 2016 рік. 

Овдій Г. Т.: 

 Так, це кошти на 2016 рік. 

Голова районної ради 
Які у депутатів ще будуть запитання до Галини Тарапонівни? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Програму обговорено на засіданні  

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради №  108    (додається). 

 

Голова районної ради:  
 Наступне  питання  «Про внесення змін та доповнень до рішення районної ради від 25 

грудня 2015 року №12 «Про районний бюджет на 2016 рік». . 

 Прошу, Галино Тарапонівно, інформуйте по даному питанню.  

Овдій Г. Т.:   

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із змінами та 

доповненнями до рішення районної ради від 25 грудня 2015 року №12 «Про районний 

бюджет на 2016 рік»).  

Голова районної ради 
Які у депутатів будуть запитання до Галини Тарапонівни? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Зміни до бюджету на 2016 рік 

обговорено на засіданні  галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти 

проект рішення районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

 

 



Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

Голова районної ради: 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? 

 Будь ласка, Овдій Галина Тарапонівна. 

Овдій Г. Т.: 

 Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із додатковими 

пропозиціями щодо змін до районного бюджету на 2016 рік (додаються). 

Голова районної ради: 

 Ставлю пропозицію, озвучену Галиною Тарапонівною, на голосування. Прошу 

голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть ще зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради №  109    (додається). 

 

Голова районної ради: 
По наступних питаннях черги денної слово надається,  Івановій Антоніні Анатоліївні 

– заступнику голови  районної ради. 

Прошу, Антоніно Анатоліївно, інформуйте по питанню «Про внесення змін до 

додатку 4  рішення Петрівської районної ради від 26 вересня 2014 року № 554 «Про 

затвердження переліку об’єктів (майна) спільної власності територіальних громад сіл, селищ 

Петрівського району Кіровоградської області». 

Іванова А. А.: 

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із змінами до додатку 4  

рішення Петрівської районної ради від 26 вересня 2014 року № 554 «Про затвердження 

переліку об’єктів (майна) спільної власності територіальних громад сіл, селищ Петрівського 

району Кіровоградської області»). 

Голова районної ради: 

Які у депутатів будуть запитання до Антоніни Анатоліївни? Немає.   

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його обговорено на  засіданні  

галузевої  постійної комісії районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання проголосувати за основу. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 



 У кого будуть зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 110 (додається). 

 

Голова районної ради: 
 Наступне питання  «Про створення комісії з обстеження стану жилого (житлового) 

будинку розташованого за адресою: смт Петрове, вул. Кірова, 38.». 

Прошу, Антоніно Анатоліївно, інформуйте по даному питанню. 

Іванова А. А.: 

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради зі складом комісії з 

обстеження вищевказаного будинку та в цілому з проектом рішення по даному питанню). 

Голова районної ради: 

Які у депутатів будуть запитання до Антоніни Анатоліївни? Немає.    

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його обговорено на  засіданні  

галузевої постійної комісії районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення районної 

ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії проект рішення з даного 

питання проголосувати за основу. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 111 (додається). 

 

Голова районної ради: 
 Наступне питання  «Про затвердження Положення про порядок зняття з балансу 

комунальних  підприємств житлових будинків, у яких приватизоване або викуплене житло та 

передачу їх у власність громадянам, юридичним особам та Положення про порядок передачі 

житлового комплексу або його частини з балансу комунальних підприємств на баланс 

об'єднання співвласників багатоквартирного будинку або іншої юридичної особи.». 

Прошу, Антоніно Анатоліївно, інформуйте по даному питанню. 

Іванова А. А.: 

 (Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із Положенням про 

порядок зняття з балансу комунальних підприємств житлових будинків, у яких 

приватизоване або викуплене житло та передачу їх у власність громадянам, юридичним 

особам та Положення про порядок передачі житлового комплексу або його частини з балансу 

комунальних підприємств на баланс об'єднання співвласників багатоквартирного будинку 

або іншої юридичної особи). 

Голова районної ради: 

Які у депутатів будуть запитання до Антоніни Анатоліївни? Немає.    

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його обговорено на  засіданні  



галузевої постійної комісії районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення районної 

ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання проголосувати за основу. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 112 (додається). 

 

Голова районної ради:  
Слово, по наступному питанню черги денної, надається Москальцю Григорію 

Леонідовичу  –  начальнику відділу освіти  Петрівської районної державної адміністрації. 

Прошу, Григоріє Леонідовичу, інформуйте по питанню «Про прийняття будівлі 

Луганської ЗШ І-ІІІ ступенів до спільної власності територіальної громади сіл, селищ 

Петрівського району».  

Москалець Г. Л..:   

 (Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради із проектом рішення про 

прийняття будівлі Луганської ЗШ І-ІІІ ступенів до спільної власності територіальної громади 

сіл, селищ Петрівського району).  

Голова районної ради 
 Які у депутатів будуть запитання до Григорія Леонідовича? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Його  обговорено на засіданні  

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради №  113    (додається). 

 

Голова районної ради: 
По наступних питаннях черги денної слово надається Давидовському Андрію 

Миколайовичу – голові постійної комісії районної ради з питань агропромислового 

комплексу, екологічної безпеки, раціонального використання місцевих ресурсів, 

благоустрою, розвитку населених пунктів, житлово-комунального господарства, транспорту і 



зв’язку. 

  Прошу, Андрію Миколайовичу, інформуйте по питанню «Про затвердження 

технічної документації по нормативній грошовій оцінці земельних    ділянок наданих в 

оренду МПП «Вибір». 

Давидовський А. М.: 

(Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради з проектом рішення по 

питанню «Про затвердження технічної документації по нормативній грошовій оцінці 

земельних    ділянок наданих в оренду МПП «Вибір»). 

Голова районної ради: 

 У депутатів будуть запитання до Андрія Миколайовича? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Питання обговорено на засіданні 

галузевої постійної комісії районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення районної 

ради з даного питання за основу.  

Пропоную, за рекомендацією галузевої постійної комісії, проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 У кого будуть зміни і доповнення до проекту рішення районної ради? Якщо змін і 

доповнень немає, ставлю проект рішення на голосування в цілому. Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 114 (додається). 

 

Голова районної ради: 
             Наступне  питання  «Про затвердження технічної документації по нормативній 

грошовій оцінці земельної ділянки, яка запроектована для продажу прав оренди на 

земельних торгах у формі аукціону на території Зеленської сільської ради». 

Прошу, Андріє Миколайовичу, інформуйте по даному питанню. 

Давидовський А. М.:   

 (Ознайомив депутатів та присутніх на сесії районної ради із проектом рішення «Про 

затвердження технічної документації по нормативній грошовій оцінці земельної ділянки, яка 

запроектована для продажу прав оренди на земельних торгах у формі аукціону на території 

Зеленської сільської ради».  

Голова районної ради: 
Які у депутатів будуть запитання до Андрія Миколайовича? Немає.  

Проект рішення районної ради депутатам роздано. Питання обговорено на засіданні 

галузевої постійної комісії  районної ради, яка рекомендує прийняти проект рішення 

районної ради з даного питання за основу.  

Пропоную за рекомендацією галузевої постійної комісії проект рішення з даного 

питання прийняти за основу. Прошу голосувати.   

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Приймається. 

 

 



Голова районної ради: 

 У кого будуть  зміни і доповнення до проекту рішення районної ради?   

 Якщо змін і доповнень немає,  ставлю проект рішення на голосування в цілому. 

Прошу голосувати.  

Результати голосування: 

«за» - 20, 

«проти» - 0, 

«утримались» - 0. 

Прийнято рішення районної ради № 115  (додається). 

 

Голова районної ради: 

 Переходимо до розгляду питань «Різне». 

 Інформацію по  питаннях різного надам я.   

Ознайомила депутатів та присутніх на сесії районної ради із відповіддю Верховної 

Ради України на звернення районної ради стосовно утримання собак в сільській місцевості. 

Інформувала  депутатів та присутніх на сесії районної ради про забезпечення 

пільгових категорій населення скрапленим газом. 

Інформувала депутатів та присутніх на сесії районної ради про  хід виконання робіт 

по ремонту доріг на території району. 

 

 Голова районної ради:   

 В кого з депутатів є ще питання для розгляду в різному? Немає. 

Шановні депутати! 

 Питання, які виносилися на пленарне засідання районної ради, розглянуті.  

У кого є зауваження, пропозиції щодо ведення пленарного засідання? Немає. 

 Таким чином, сьому  сесію районної ради сьомого скликання оголошую закритою. 

 

                                               Звучить Гімн України  

 

 

 

 

 Голова районної ради                                                                             Т. Сакара         
 

 

 

 


